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§ 1. Val av protokolljusterare 

Pensionärsrådet beslutade att Jutta Askergren och Ingrid Stockman justerar dagens protokoll. 

 
§ 2.  Tid för protokolljustering 

Pensionärsrådet beslutade att protokollet justeras den 10 december kl. 09.30.  

 
§ 3.  Föregående sammanträdesprotokoll 2008-11-10 

Inga synpunkter på föregående protokoll. Protokollet läggs till handlingarna. 

 
§ 4. Stadsdelsnämndens MAS 

Lili Briese, MAS – medicinskt ansvarig sjuksköterska – presenterade sig och sitt uppdrag. 

MAS ansvarar för kvalitet och säkerhet i den kommunala hälso- och sjukvården och arbetar 

bl.a. med uppföljning och utvecklande av riktlinjer och rutiner. Lili Briese är direkt ansvarig 

MAS på Körsbärsgården, Linnégården, Rio, dagverksamheterna och gruppbostäderna enl LSS. 

Dianagården, Kattrumpstullen och Kampementet har intern-MAS. 

 

Pensionärsrådet efterfrågade förtydliganden kring läkemedelsgenomgångar och MAR. Stads-

delsnämnden har sökt stimulansbidrag för att genomföra läkemedelsgenomgångar på vård- 

och omsorgsboendena. Dessa pågår för närvarande och sker i samverkan med boendets 

läkare, apotekare, MAS, patientansvarig sjuksköterska och pensionärens kontaktperson. 

Genomgångarna kommer att fortsätta under 2009.  
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En MAR – medicinskt ansvarig för rehabilitering – är anställd inom ett projekt som drivs i 

samarbete med Kungsholmens, Norrmalms och Östermalms SDN. Projektet kommer att 

fortsätta under 2009. MAR ska komplettera MAS i frågor rörande rehabilitering, medicin-

tekniska produkter och fall.  

 
§ 4. Ärenden till stadsdelsnämnden  

- Arbetsmiljöverkets inspektion av Hemtjänst Östermalmstorg 

Pensionärsrådet har tagit del av ärendet och avvaktar redovisning av åtgärdsplan från 

Hemtjänst Östermalmstorg.  

 

- Inflyttningsstopp på Rio servicehus på grund av ombyggnationer på Väduren  

Pensionärsrådet har tagit del av ärendet.  

 
§ 5. Rapport från vård- och omsorgsboenden 

- Ingrid Stockman informerade från Linnégården där man under december anordnar julfest 

och julmarknad. Personalen har under året gått utbildning inom vårdhygien, palliativ vård 

och psykiatri.  

 

- Ulla Löfberg tog upp att Rio kommer att upphandlas igen med övertagande av entreprenör 

den 15 september 2009. Läkemedelsgenomgångar genomförs för närvarande och en ny 

läkare kommer att börja. När det gäller servicehuset så är Thomas Karlsson enhetschef och 

Gerd God-Nilsson biträdande enhetschef.  

 

- Viveca Sarman tog upp att Bo Bergmansgården arbetar för att ta emot fler gäster.  

 

- Arne Clevestam informerade från Kattrumpstullen där Röda Korset arbetar med schema-

förändringar och för att personalen ska engageras i olika frågor. Kattrumpstullen saknar en 

politikerrepresentant vid förtroenderåden.  

 

- Margareta Thörnblom informerade om att Röda Korset har tagit fram en ny broschyr för 

Körsbärsgården.   

 

- Yvonne Wendt tog upp att det har blivit en trevlig stämning på Kampementet där man bl.a. 

ska börja med bakgrupp och café i entrén samt köpt in TV-spel till de boende. En ny 

Silviasyster ska börja i verksamheten .  

 
§ 6. Övriga frågor 

- Viveca Sarman berättade om aktiviteterna på Träffpunkten på Rio. Träffpunkten är öppen 

för allmänheten, inklusive de boende på servicehuset, varannan torsdag. Träffpunkten är 

öppen alla dagar i jul.  

 

- Kärstin Trotzig berättade att det planeras för aktiviteter i bibliotekets lokaler på Rio. Det 

pågår även planering för att öppna ytterligare en träffpunkt inom Dianagårdens lokaler. 

Samarbetet med Röda Korset avseende träffpunktsverksamheten på Kattrumpstullen 

fortsätter under 2009. Pensionärsrådet föreslog att öppna träffpunktsverksamheter även 

anordnas inom övriga boenden eller andra lättillgängliga lokaler.  

 

- Pensionärsrådet önskar att bjuda in biståndshandläggare till sammanträde under 2009, 

bland annat för information kring arbetet med trygghetskvitto inom äldreomsorgen.  
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- Pensionärsrådet önskade ta del av sammanställningen av antal beslut och domar för 

perioden, bifogas protokollet.  

 

- Pensionärsrådet efterfrågade broschyren ”Goda vanor” avseende förebyggande av 

fallskador, bifogas protokollet.  

 

 
§ 7. Nästa sammanträde  

Nästa sammanträde är den 12 januari 2009. Lokal: ”Hjorten” 

 

 

 

 

Sekreterare: Hanna Markkula 

(vik. för Helén Engberg) 

 
                  

 


